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Rada Miejska w Radoszycach 

Komisja Wspólna Rady Miejskiej 

 

Protokół nr 15/2021W 

 

Wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej w Radoszycach w dniu 31 
maja 2021. 

Zgodnie z treścią § 57 statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dz. Urz. Województwa 

Świętokrzyskiego 2019 poz. 165 zm. :Dz. Urz. Woj. Święt. z 2020 r. poz.3362)  
w związku z art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 
(Dz. U. poz. 1842 z późn. zm.).Przewodniczący zwołał posiedzenie Wspólne 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Radoszycach Komisji Wspólnej Rady Miejskiej  
w Radoszycach, które pomimo informacji na zwołaniu o posiedzeniu zdalnym 
odbyło się częściowo stacjonarnie w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  

w Radoszycach przy ul. 1 Maja 7. 

Obrady rozpoczęto 31 maja 2021 roku o godz. 13:00, a zakończono  
o godz.15;20 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięli udział: Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce Pan Michał 

Pękala, Zastępca Burmistrza Pan Grzegorz Pakuła, Pani Jolanta Fidos – Skarbnik 
Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach, Radca prawny Pan Zygmunt Ptak, 

Kierownik CUW-u Pani Ewelina Ptak, Kierownik MGOPS Pani Jolanta Moszczyńska, 
Rafał Zieliński , Konrad Sinkiewicz oraz Dyrektor Liceum dla Dorosłych „Patronus” 
w Radoszycach Pani Monika Gworek. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio-video  
z posiedzenia, które znajduje się w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Załącznikiem jest również wykaz czasów, zabierania przez radnych i gości głosu 
w dyskusji podczas  posiedzenia. 

Link do wykazu dyskusji. http://api.esesja.pl/player/131710/085e3737-b6c0-4                                               

Przewodniczący powitał Panią Monikę Gworek Dyrektora Liceum dla Dorosłych 
oraz Szkoły Policealnej „Patronus” w Radoszycach, która poinformowała, że 
budynek po zlikwidowanej szkole podstawowej w Grodzisku proponują 

przeznaczyć na dalszą działalność edukacyjno-sportowo-turystyczną.                        
Dom wczasów dziecięcych byłby idealnym rozwiązaniem korzystnym, zarówno 

dla dzieci, jak i również dla lokalnej społeczności. Nowe miejsca pracy dla 
nauczycieli i obsługi są dużym atutem przemawiającym za utworzeniem takiego 
ośrodka wypoczynkowego dla dzieci. W całym województwie świętokrzyskim 

istnieje tylko jeden taki dom. W obecnej dobie pandemii dzieci potrzebują 
integracji z rówieśnikami, wspólnych projektów z dziedziny sztuki, kultury, 

sportów: wodnych, koszykówki, piłki nożnej i ręcznej. Budynek ten wraz  
z boiskiem oraz zbiornik wodny w Antoniowie zapewnią realizację tego 

http://api.esesja.pl/player/131710/085e3737-b6c0-4
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przedsięwzięcia. Znaczne nakłady finansowe na remont i dostosowanie budynku 

do nowej funkcji poniesie inwestor. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Gworek                                                                                              
- Robert Nowak                                                                                                              

- Monika Gworek                                                                                                          
- Marian Jankowski                                                                                                           

- Michał Pękala 

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej  
w Radoszycach. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Józef Biały 

2. Marian Jankowski 
3. Jan Kaczmarczyk 
4. Janina Król 

5. Wiesława Król 
6. Leszek Myszkowski 

7. Maciej Nieduziak 
8. Robert Nowak 

9. Andrzej Przyjemski 
10. Alina Sadowska 
11. Dorota Szustak 

12. Anna Ściegienna 
13. Jacek Zaleśny 

14. Krystyna Zimińska 
15. Mariusz Żabiński 

2.Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. 

Następnie stwierdził, że w obradach wzięło udział 12 radnych na ogólną liczbę 

15, co zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t .j. 
Dz. U. z 2020 r. poz. 713), czyni Komisje zdolne do uchwalania prawomocnych 
opinii i wniosków. 

Ponadto Przewodniczący przypomniał, że dla usprawnienia posiedzenia należy 
w trakcie dyskusji zgłaszać chęć zabrania głosu poprzez funkcję w programie 
esesja na tablecie. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 
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Wyniki imienne: 

OBECNY (12) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Leszek Myszkowski, Maciej 
Nieduziak, Robert Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNY (3) 
Janina Król, Wiesława Król, Dorota Szustak 

3.Zatwierdzenie protokołu Nr 14/2021W z dnia 29 kwietnia 2021 roku. 

Na obrady przybyła Dorota Szustak, a posiedzenie musiał opuścić z przyczyn 
służbowych Pan Leszek Myszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski 
zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do 
protokołu  

Nr 14/2021W z dnia 29.04.2021 roku. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu Nr 14/2021W z dnia 29.04.2021 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu Nr 14/2021W z dnia 29 kwietnia 2021 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Robert 
Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (3) 

Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej w Radoszycach  
w obecności 12 radnych, przy 12 głosach za, jednogłośnie zatwierdziły protokół. 

4.Przyjęcie porządku obrad Komisji Wspólnych Rady Miejskiej  
w Radoszycach. 

Przewodniczący poinformował, że projekt porządku obrad państwo radni 
otrzymali i wobec braku sprzeciwu przyjął, że nie zachodzi potrzeba jego 

odczytywania. 
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Następnie Przewodniczący przypomniał, że zgodnie z art.20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym Rada Miejska może wprowadzić zmiany  

w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej  
w Radoszycach. 

2.Stwierdzenie kworum. 
3.Zatwierdzenie protokołu Nr 14/2021W z dnia 29.04.2021 roku. 

4.Przyjęcie porządku obrad Komisji Wspólnych Rady Miejskiej w Radoszycach. 
5.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radoszyce na lata 2021 – 2032 oraz zmian w budżecie Gminy Radoszyce 

na 2021 rok.  
a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radoszyce na lata 2021 – 2032 i 
b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Radoszyce na 2021 rok. 

6.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  
o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie petycji złożonej przez Teresę 

Garland w imieniu Komitetu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego -
Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 
8.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

dwóch miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą Plaża nr 1  
i Plaża nr 2. 

9.Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Radoszyce  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za rok 2020. 

10.Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej. 
11.Sprawy różne. 

12.Zamknięcie posiedzenia Komisji Wspólnych Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem porządku 

obrad. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 
porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad Komisji Wspólnych Rady Miejskiej w Radoszycach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Robert 
Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (3) 
Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący Pan Marian Jankowski stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej 
w Radoszycach w obecności 12 radnych, przy 12 głosach za, jednogłośnie 

przyjęły porządek obrad i przystąpiono do jego realizacji. 

W dalszej kolejności Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekty 
uchwał, znajdują się one również w dokumentacji Rady Miejskiej i zostały 

zaopiniowane pozytywnie przez Radcę Prawnego oraz Skarbnika Gminy. 

Ponadto Przewodniczący przypomniał, że stosownie do treści art. 25 a ustawy  
o samorządzie gminnym „radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani 

w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”. 

5.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2021 – 2032 oraz zmian  

w budżecie Gminy Radoszyce na 2021 rok. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Fidos Skarbnika 
Miasta i Gminy Radoszyce celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2021-2032 oraz  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce na 2021 rok. 

Treść projektów uchwał stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach 

Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionymi projektami uchwał. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jolanta Fidos 
- Michał Pękala 

- Robert Nowak 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie Zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radoszyce 
na lata 2021 – 2032. 

a)Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2021 – 2032. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radoszyce na lata 2021 – 2032.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: ZA (12) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Robert 
Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (3) 

Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej w Radoszycach przy 
12 radnych, jednogłośnie 12 głosami za, wyraziły opinię pozytywną wobec 
przedstawionego projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radoszyce na lata 2021-2032. 

Ponadto Przewodniczący poddał pod głosowanie wyrażenie pozytywnej opinii do 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce na 2021 rok. 

b)Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Radoszyce na 2021 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce 
na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Robert 
Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (3) 

Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej w Radoszycach przy 
12 radnych, jednogłośnie 12 głosami za, wyraziły opinię pozytywną wobec 
przedstawionego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Radoszyce na 2021 rok. 

6.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  
o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  

o dochodach gospodarstwa domowego. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Moszczyńską 
kierownika MGOPS celem omówienia projektu uchwały. 
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Treść projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu i znajduje się  
w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodniczący Pan Marian Jankowski otworzył dyskusję nad treścią 
przedstawionego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jolanta Moszczyńska 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wyrażenie 
pozytywnej opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  
o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Robert Nowak, Andrzej 
Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, 
Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Nieduziak 

NIEOBECNI (3) 

Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej w Radoszycach przy 
12 radnych, większością głosów 11 za, 1 wstrzymującym , wyraziły opinię 

pozytywną wobec przedstawionego projektu uchwały w sprawie określenia wzoru 
wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  
o dochodach gospodarstwa domowego.  

7.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie petycji złożonej przez 
Teresę Garland w imieniu Komitetu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 
Polskiego - Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Roberta Nowaka 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem omówienia projektu 
uchwały. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach 
Rady Miejskiej w Radoszycach. 
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Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad omówionym projektem 
uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wyrażenie 
pozytywnej opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie petycji złożonej przez Teresę Garland 
w imieniu Komitetu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego - Społecznego 
Komitetu Konstytucyjnego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Robert 
Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (3) 

Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej w Radoszycach przy 
12 radnych, jednogłośnie 12 głosami za, wyraziły opinię pozytywną wobec 
przedstawionego projektu uchwały w sprawie petycji złożonej przez Teresę 

Garland w imieniu Komitetu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego - 
Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

8.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie dwóch miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli pod 
nazwą Plaża nr 1 i Plaża nr 2. 

W tym punkcie obrad Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana 
Konrada Sinkiewicza celem omówienia projektu uchwały. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach 
Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad omówionym projektem 
uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

Konrad Sinkiewicz 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wyrażenie 
pozytywnej opinii do przedstawionego projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
dwóch miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą Plaża nr 1 
 i Plaża nr 2.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Robert 
Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (3) 

Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej w Radoszycach przy 
12 radnych, jednogłośnie 12 głosami za, wyraziły opinię pozytywną wobec 
przedstawionego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

dwóch miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą Plaża nr 1  
i Plaża nr 2. 

9.Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Radoszyce  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za rok 2020. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Rafała Zielińskiego  
z Referatu Promocji i Spraw Społecznych celem omówienia sprawozdania. 

Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 
Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodniczący Pan Marian Jankowski poprosił o odczytanie treści 
opinii Pana Jacka Zaleśnego, Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego. 

Treść opinii również stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 

Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję . 

W dyskusji wzięli udział: 

- Rafał Zieliński 

- Jacek Zaleśny 
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Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wyrażenie 
pozytywnej opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Radoszyce 
 z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Robert 

Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (3) 

Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej w Radoszycach przy 

12 radnych, jednogłośnie 12 głosami za, wyraziły opinię pozytywną wobec 
przedstawionego projektu uchwały w sprawie Sprawozdanie z realizacji Programu 
współpracy Gminy Radoszyce z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2020. 

10.Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Moszczyńską 
kierownika MGOPS celem podania informacji. 

Treść informacji stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 
Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie Informację na temat 
oceny zasobów pomocy społecznej.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Robert 
Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, 
Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (3) 

Janina Król, Wiesława Król, Leszek Myszkowski 

Przewodniczący stwierdził, że Komisje stałe Rady Miejskiej w Radoszycach przy 
12 radnych, jednogłośnie 12 głosami za, wyraziły opinię pozytywną wobec 
przedstawionego sprawozdania na temat oceny zasobów pomocy społecznej. 

11.Sprawy różne. 

W tym punkcie obrad Przewodniczący powitał przybyłych gości Starostę 
Powiatu Koneckiego Pana Grzegorza Pieca, Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 
w Końskich oraz Radnego powiatu członka Zarządu Powiatu Pana Jarosława 

Staciwę. 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce Pan Michał 
Pękala i poinformował, że na partnerstwo z powiatem posiadamy 500 000 zł, co 
poświadcza wystosowane pismo. Na spotkaniu z władzami powiatu koneckiego 

poruszono temat powstania zamiejscowego punktu wydziału komunikacji  
i transportu w Urzędzie Miasta i Gminy w Radoszycach przy ulicy Żeromskiego 

28.W dniu 17 maja 2021 roku wpłynęło pismo propozycji do realizowania 
współfinansowania przez gminę systemem 50/50 odcinków drogowych, w 80% 

są to odcinki wypracowane z powiatem już wcześniej. Burmistrz poprosił również 
powiat o zabezpieczenie środków na remonty dróg powiatowych na terenie gminy 
Radoszyce. 

Wnioski składane do funduszu dróg samorządowych na remont dróg nie 
zostały zaakceptowane. Odcinki dróg wymagające remontu zostały 
przedstawione wraz z całkowitymi kosztami przez Burmistrza Pana Michała 

Pękalę na kwotę 2 000 000 zł. 

Głos zabrał również Starosta Powiatu Koneckiego Pan Grzegorz Piec, który 
poinformował że należy podjąć decyzję odnośnie wyboru dróg wymagających 

remontu. Jest 7 odcinków i teraz należy podjąć decyzję, czy te drogi robimy 
wspólnie, czy osobno. Można szukać pozyskania funduszy zewnętrznych, tylko 
trzeba mieć świadomość, że realizacja pół na pół będzie droższa, ale pewna. 

Propozycją Zarządu Powiatu Koneckiego jest wspólna realizacja w systemie 
50/50. 

Radny Pan Robert Nowak zwrócił się z zapytaniem, czy jest w województwie 
świętokrzyskim powiat, który nie otrzymał środków z Funduszu dróg 
samorządowych. 

Pan Grzegorz Piec w odpowiedzi stwierdził, że powiat konecki oraz gmina Końskie 
takie środki otrzymała, natomiast pytanie dlaczego inni nie otrzymali powinno 

być kierowane do funduszu dróg samorządowych. 

Pan Jarosław Staciwa przekazał informację, że odnośnie drogi przy ulicy 
Częstochowskiej do Budzisławia tworzony jest projekt, który zakończy się w tym 

roku. Po zatwierdzeniu projektu będą podjęte starania o wybudowanie tej drogi. 
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Radna Anna Ściegienna przekazała informację do starosty Pana Grzegorza Pieca , 
odnośnie prośby do zarządu dróg o powstanie chodnika od krzyżówek do szkoły, 
czyszczenie rowów oraz przebudowę drogi, a nie ”łatanie” jej. 

Radny Jan Kaczmarczyk zapytał, co było przeszkodą w zaprojektowaniu ścieżki 
rowerowej, skoro projekt powstaje do samego Budzisławia oraz na jakim etapie 
jest czyszczenie rowów w miejscowości Momocicha. 

Radna Dorota Szustak zapytała, w jaki sposób są wybierane drogi przeznaczone 
do remontu, która z dróg  skrzyżowania w Kłucku, zostanie wybrana i na jakiej 
podstawie?  

Radny Andrzej Przyjemski zapytał o niewielki odcinek drogi od Radoszyc w stronę 
Jacentowa i dlaczego są tak wysokie koszty przebudowy tej drogi. 

Wszelkie odpowiedzi można odsłuchać w wykazie czasów zabierania głosu  
w dyskusji radnych oraz gości w posiedzeniu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Michał Pękala 
- Grzegorz Piec 
- Robert Nowak 

- Grzegorz Piec 
- Jarosław Staciwa 
- Anna Ściegienna 

- Jan Kaczmarczyk 
- Dorota Szustak 

- Andrzej Przyjemski 
- Stanisław Mościński 
- Jarosław Staciwa 

- Grzegorz Piec 
- Dorota Szustak 

- Jarosław Staciwa 
- Marian Jankowski 

- Michał Pękala 
- Grzegorz Piec 
- Anna Ściegienna 

- Grzegorz Piec 
- Anna Ściegienna 

- Michał Pękala 
- Grzegorz Piec 
- Michał Pękala 

- Marian Jankowski 
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12.Zamknięcie posiedzenia Komisji Wspólnych Rady Miejskiej  
w Radoszycach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął wspólne 
posiedzenie Komisji stałych Rady Miejskiej w Radoszycach w kadencji 2018-

2023. 

 

  

 Przewodniczący  

 

Marian Jankowski 

 

  

1.Andrzej Przyjemski                                 

 

2.Józef Biały………………………………………………… 

 

3. Jan Kaczmarczyk……………………………………. 

 

4. Janina Król…………………………………………….. 

 

5. Wiesława Król……………………………………….. 

 

6. Leszek Myszkowski……………………………… 

 

7. Maciej Nieduziak………………………………… 

 

8. Robert Nowak……………………………………. 

 

9. Alina Sadowska………………………………….. 
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10. Dorota Szustak……………………………………. 

 

11. Anna Ściegienna…………………………………. 

 

12. Jacek Zaleśny………………………………………. 

 

13. Krystyna Zimińska………………………………. 

 

14. Mariusz Żabiński……………………………………. 

 
 

Przygotował(a): Longina Lewicka 
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Wykaz czasów zabierania głosu w dyskusji radnych oraz gości  

w posiedzeniu. 
 

 Otwarcie wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Radoszycach 
 13:22Stwierdzenie kworum 
 13:37Zatwierdzenie protokołu Nr 14/2021W z dnia 29 kwietnia 2021 roku 

 13:25 Monika Gworek 
 13:28 Robert Nowak 

 13:29 Monika Gworek 
 13:30 Marian Jankowski 
 13:30 Michał Pękala 

 13:39Przyjęcie porządku obrad Komisji Wspólnych Rady Miejskiej  
w Radoszycach 

.13:58Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2021 – 2032 
 13:41 Jolanta Fidos 

 13:46 Michał Pękala 13:56 Robert Nowak 
 13:59Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Radoszyce na 2021 rok 
 13:59Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2021 – 2032 oraz zmian w budżecie Gminy 
Radoszyce na 2021 rok 
 14:03Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 
gospodarstwa domowego 

 14:00 Jolanta Moszczyńska 
 14:06Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie petycji złożonej przez Teresę 
Garland  

w imieniu Komitetu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego - Społecznego 
Komitetu Konstytucyjnego 

 14:09Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
dwóch miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą Plaża nr 1  
i Plaża nr 2 

 14:07 Konrad Sinkiewicz 
 14:19Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Radoszyce 

 z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za rok 2020 
 14:10 Rafał Zieliński 

 14:15 Jacek Zaleśny 
 14:22Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej 

 15:20Sprawy różne 
 14:24 Michał Pękala 
 14:30 Grzegorz Piec 

 14:33 Robert Nowak 
 14:36 Grzegorz Piec 

 14:39 Jarosław Staciwa 
 14:40 Anna Ściegienna 
 14:41 Jan Kaczmarczyk 

 14:42 Dorota Szustak 
 14:43 Andrzej Przyjemski 

 14:45 Stanisław Mościński 
 14:49 Jarosław Staciwa 
 14:49 Grzegorz Piec 

 14:50 Dorota Szustak 
 14:50 Jarosław Staciwa 
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 14:51 Marian Jankowski 

 14:58 Michał Pękala 
 15:02 Grzegorz Piec 

 15:06 Anna Ściegienna 
 15:07 Grzegorz Piec 
 15:09 Anna Ściegienna 

 15:10 Michał Pękala 
 15:14 Grzegorz Piec  15:14 Michał Pękala 

 15:15 Marian Jankowski 
 15:20Zamknięcie posiedzenia Komisji Wspólnych Rady Miejskiej w Radoszycach 
 10:06Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

 

 
 


